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Utdragsbestyrkande 

 

§  13 KFKS 2023-00099 

Plan för arbetet med mål och budgetramar 2024-2026 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fastställer föreslagen plan 
för arbetet med mål och budget 2024-2026.  

Sammanfattning av ärendet 
Mål och budget är Nacka kommuns främsta styrdokument och stadsledningskontoret 
ansvarar för att samordna arbetet med budgetprocessen. Detta ärende beskriver tidplan och 
aktiviteter inför kommunfullmäktiges beslut av Mål och budget för perioden 2024-2026. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret daterad den 26 januari 2023 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut och fann att 
kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med det utsända förslaget. 

Protokollsanteckning 
Andreas Andersson lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  
Vi tycker att det rimliga vore att göra som i exempelvis Värmdö, Södertälje eller flera andra 
kommuner där alla partier har en gemensam beredning angående budgetförutsättningar och 
därefter kan själva fördjupa sig i och ha uppföljningsmöten med tjänstepersonerna. 
Åtminstone borde oppositionen få ta del av en likvärdig budgetberedningsprocess som 
majoriteten. 
 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
Vi tycker liksom Socialdemokraterna att det rimliga vore att göra som i flera andra 
kommuner där alla partier har en gemensam beredning angående budgetförutsättningar och 
därefter kan själva fördjupa sig i och ha uppföljningsmöten med tjänstepersonerna. 
 
Alena Jukic lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet: 
Vänsterpartiet anser fortfarande att alla partier borde ha samma förutsättningar i beredning 
gällande budgeten och att alla partier därefter kan själva fördjupa sig i budgeten och ha 
eventuella uppföljningsmöten med tjänstepersoner. Det föreslogs av Socialdemokraterna i 
kommunstyrelsen tidigare och är rimligt att det borde vara en likvärdig budgetprocess för 
även oppositionen. 
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